

5 Days Angkor - Phnom Penh

吴哥-金边 5 天团

Tour Code : KY08 | Validity : 01 Apr 18 - 30 Sep 18



HIGH LIGHT

- **ROSANA Broadway** www.rosanabroadway.com
(The first and only international cabaret show in Cambodia) rack rate : 40USD/pax
- 5 star hotel dining with western set menu, worth 40USD/pax
(Menu include : starter + soup + main course + dessert)
- Khmer cuisine served at romantic environment riverside restaurant + Classic performance
- Body or foot massage 1 hour
- Tonlesap Lake boat trip (take boat visit floating village, crocodile farm, see the lake view)
- Angkor Wat temple full day classic tour
- Buffet dinner with traditional dancing performance
- Royal Palace, Tuol Sleng Museum , Wat Phnom, Daun Penh Statue, Naga Casino, Independence Monument Victory Monument, Sihanouk King statue, Chaktomuk River square
- Central Market & Factory Outlet Store
- Free Angkor T-Shirt & Kroma (Cambodian scarf) for souvenir
- 3 bottle of water & 3 wet tissue per day per person

行程特色

- **ROSANA Broadway** www.rosanabroadway.com
(柬埔寨唯一一家国际级百老汇表演) 官方票价 40USD/人
- 5 星级酒店内用西餐 (前菜+汤+主食+甜品), 值 40USD/人
- 于河畔餐厅享用浪漫柬式晚餐+高棉经典舞蹈表演
- 全身或脚底按摩 1 小时
- 洞里萨湖游船 (乘船游览浮村, 鳄鱼养殖场, 欣赏湖面风光)
- 吴哥窟古迹经典 1 日游
- 自助餐+传统舞蹈表演
- 大皇宫, 罪恶馆, 塔仔山, 边婆神像, 赌场, 独立纪念碑, 胜利纪念碑, 西哈努克太皇塑像, 四臂湾广场
- 中央市场 及 Factory Outlet Store 购物中心
- 提供吴哥 T 衫 及 柬式围巾 作为纪念品
- 提供每人每天 3 罐矿泉水 及 3 条凉纸巾

DAY 01: ARRIVAL – SIEM REAP

(L/D)

Our guide pick up at Siem Reap international airport, lunch at local restaurant, check in hotel, afternoon start city tour by visiting **Les Artisan D' Angkor** (Wood and Stone carving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), **Angkor Silk Farm** (Silk weaving training centre supported by NGO, aim to create job for youth from poor community), **Souvenir shop**, get **Body or Foot massage 1 hour** to relax before we have dinner, **buffet dinner with traditional dancing performance**, back to hotel.

DAY 02: SIEM REAP (Angkor 1 day tour)

(B/L/D)

Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate** of Angkor Thom (**Bayon temple, Phimeanakas temple, Elephant & Leper King terrace, Suor Prat towers**), pass by **Chao Say Devoda temple, Thommanon temple, Ta-Keo temple**, visit **Ta-Prohm Temple** (Hollywood Star, Angelina Jolie made the film of TOMB RIDER here, the photogenic and atmospheric combination of trees growing out of the ruins and the jungle surroundings have made it one of Angkor's most popular temples), after lunch in town, finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple** (it is a World heritage site, The temple is at the top of the high classical style of Khmer architecture. It has become a symbol of Cambodia, appearing on its national flag, and it is the country's prime attraction for visitors), see the beautiful sunset at Angkor Wat temple. dinner, see **ROSANA Broadway (The first and only international cabaret show in Cambodia, The live show will be combined with 16 different themes that include very detailing cultures and music of popular countries around the world ie. Cambodia, Japan, Vietnam, England, China, India, Korea and etc.)**, back to hotel.

DAY 03: SIEM REAP – PHNOM PENH

(B/L/D)

Breakfast at hotel, visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), **Old market** (Variety of souvenir, clothes are all selling here), free shopping until lunch time, proceed to Phnom Penh by coach (around 6 hours), upon arrival, dinner, check in hotel.

DAY 04: PHNOM PENH (City Tour)

(B/L/D)

Breakfast at hotel, morning visit **Royal Palace and Silver Pagoda** (Current Royal resident), **Wat Phnom Hill, Daun Penh Statue, Independence Monument, Victory Monument, Sihanouk King Statue** (the late king father of Cambodia Independence), **Cambodia famous Gem shop** (Land of Cambodia is rich in many varieties of gems, sapphires, rubies and emeralds. The most famous Cambodian mines are located in PAILIN. Sapphires from PAILIN are considered among the best sapphires in the world), lunch, afternoon visit **Tuol Sleng Museum** (The

museum is a former high school which was used as the notorious Security Prison 21 (S-21) by the Khmer Rouge communist regime), **Chaktomuk River Square** and **Naga Casino** (Malaysia Group investment, The only one casino in Phnom Penh), free for shopping at **Central market & Factory Outlet Store**, dinner, back to hotel.

DAY 05: PHNOM PENH- DEPARTURE

(B)

Breakfast at hotel, free for leisure till time sends to airport for flight to sweet home (one way airport transfer only).

第一天 : 抵达暹粒
(午 / 晚餐)

导游于暹粒国际机场迎接贵宾, 后送往用午餐, 登记酒店, 下午参观 **阿迪珊雕刻学院, 吴哥养蚕场, 精品店, 全身或脚底按摩 1 小时**, 晚上享用**自助餐+传统舞蹈表演**, 晚餐后回酒店休息。

第二天 : 暹粒 (吴哥古迹一天游)
(早 / 午 / 晚餐)

酒店早餐后, 参观大吴哥的**南城(巴戎庙, 空中宫殿, 斗象台, 癞王台, 12 生肖塔)**, 途经**周萨神殿, 塔玛依殿, 大高殿**, 来到**塔普伦殿** (此殿是好莱坞著名演员安裘丽娜拍摄古墓奇兵的取景地, 此处以大树盘绕古迹, 甚为神奇而著名), 回到市内用午餐, 下午参观**吴哥窟**, 俗称小吴哥 (是世界遗产, 七大古迹之一, 有着柬埔寨最顶尖的雕刻艺术, 她是东国的灵魂及标志, 其吴哥图像更成为柬埔寨国旗的标志, 此地也是旅客到柬必游之处), 最后于吴哥窟欣赏美丽日落。晚餐后, 欣赏 **ROSANA Broadway**(柬埔寨唯一一家国际级百老汇表演, 融合了多国文化表演及现代动感歌舞表演), 回酒店休息。

第三天 : 暹粒 - 金边
(早 / 午 / 晚餐)

酒店早餐后, 乘车前往 **洞里萨湖**, 乘船游览浮村, 观赏村民漂浮的屋子, 学校, 餐厅, 教堂, 您可于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食 (自费), **旧市场** (纪念品及衣服种类繁多, 应有尽有), 自由购物至午餐时间, 用午餐后, 乘车前往金边 (大约 6 小时), 抵达后, 用晚餐, 登记酒店。

第四天 : 金边 (城市观光)
(早 / 午 / 晚餐)

酒店早餐后, 参观 **大皇宫和银阁寺** (现任国王仍然住于此皇宫内), **塔仔山, 边婆神像, 独立纪念碑, 胜利纪念碑, 西哈努克太皇塑像** (柬埔寨独立之父), **当地著名宝石店** (柬埔寨拜灵省盛产宝石矿物, 其中红蓝宝石更是世界有名), 午餐后, 下午参观 **罪恶馆** (此馆曾经是一所中学, 于赤柬政权时用作监狱以监禁逼供囚犯而恶名昭彰), **四臂湾广场, 金界赌场** (由马来集团经营的金边唯一一家赌场), 送往 **中央市场** 及 **Factory Outlet Store 购物中心**, 自由购物, 晚餐后送回酒店休息。

第五天 : 金边起飞
(早餐)

酒店早餐后, 自由活动, 于预定时间送往机场, 乘机飞回温暖的家 (单程机场送机)。

PRIVATE TOUR QUOTATION (Green Season)

Validate : 01/APR/18 – 30/SEP/2018 (Note : Block out date applied)**

Tour fares that follow number of paxs are counted base on adult, not include child

Currency : USD

Tour code	Hotel category	NO. OF PAXS									Single Sup charge	Extend night/Pax
		4 seat	12 seat	12 seat	25 seat	25 seat	35 seat	35 seat	45 seat	45 seat		
		2 - 3	4 - 5	6 - 7	8 - 9	10 - 15	16 - 20	21 - 25	26 - 31	32 - 40		
KY 08 REP-PNH5D & KY 09 PNH-REP5D	3 *	US 423	US 235	US 313	US 312	US 299	US 298	US 287	US 283	US 279	US 84	
	4 *	US 447	US 366	US 337	US 336	US 323	US 322	US 311	US 307	US 303	US 108	
	4* Deluxe	US 454	US 383	US 344	US 343	US 330	US 329	US 318	US 314	US 310	US 115	
	5*	US 509	US 438	US 399	US 398	US 385	US 384	US 373	US 369	US 365	US 170	

Above rate valid for ASEAN tourist only (Brunei, Cambodia, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand, Vietnam)

* Asian market (except ASEAN & Japan) ex-charge : 10USD/night/Pax

* Non-Asian market (include Japan, EU, USA, Australia..) ex-charge : 15USD/night/Pax

(Western & Japan market strongly recommend to upgrade meal +6usd/per meal/per pax)

PRIVATE TOUR QUOTATION (Mandarin Speaking guide)

Validate : 01/APR/18 – 30/SEP/2018 (Note : Block out date applied)**

Tour fares that follow number of paxs are counted base on adult, not include child

Currency : USD

KY 08 REP-PNH5D & KY 09 PNH-REP5D	3 *	US 443	US 350	US 303	US 300	US 286	US 283	US 272	US 268	US 264	US 84	
	4 *	US 467	US 374	US 327	US 324	US 310	US 307	US 296	US 292	US 288	US 108	
	4* Deluxe	US 474	US 381	US 334	US 331	US 317	US 314	US 303	US 299	US 295	US 115	
	5*	US 529	US 436	US 389	US 386	US 372	US 369	US 358	US 354	US 350	US 170	

Above rate valid for ASEAN tourist only (Brunei, Cambodia, Indonesia, Laos, Malaysia, Myanmar, Philippines, Singapore, Thailand, Vietnam)

* Asian market (except ASEAN & Japan) ex-charge : 10USD/night/Pax

* Non-Asian market (include Japan, EU, USA, Australia..) ex-charge : 15USD/night/Pax

(Western & Japan market strongly recommend to upgrade meal +7usd/per meal/per pax)